
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.90.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Krzysztof Rodak chciał znać 
odpowiedzi na następujące pytania dotyczące sortowni odpadów: 

• Na jakim etapie jest przygotowywana inwestycja dotycząca przebudowy technologicznej 
sortowni odpadów? 

• Jakie technologiczne rozwiązania są zastosowane w zakresie hermetyzacji? 

• Jakie technologiczne rozwiązania są zastosowane w części biologicznego przetwarzania? 

• Jakie technologiczne rozwiązania są zastosowane w części mechanicznego przetwarzania? 

• Jaki jest przyjęty harmonogram realizacji? 

• Czy częściowe finansowanie jest zapewnione z ZIT? 

• Na jakim etapie są prace w kierunku likwidacji zjawiska odorowego głównie w dzielnicy Krzyż, 
ale też w mieście?  

Ponadto zapytał, czy w mieście prowadzone są jakiekolwiek analizy dotyczące zwiększenia liczby miejsc 
parkingowych? Na chwilę obecną część tarnowskich parkingów jest równoległa, ale radny zasugerował 
zmianę tych miejsc na skośne. Zdaniem radnego zwiększyłoby to liczbę miejsc przy niskim nakładzie 
finansowym. Chciał ponadto wiedzieć, czy są jakieś koncepcie modernizacji sieci drogowej na osiedlach 
celem uzyskania większej ilości miejsc parkingowych?  

Poprosił o informację, ile miejsc parkingowych w mieście jest w dyspozycji wyłącznej różnych 
podmiotów? (czyli tzw. przekreślona koperta)       

 


